
Naše poslanie
Identifikovať talentované deti 

a podporovať ich rozvoj

Pomáhať znevýhodneným deťom 
a deťom zo sociálne slabšieho 

prostredia

Vyhľadávať a prepájať členov 
komunity, ktorí zdieľajú rovnaké 

hodnoty a sú ochotní pomôcť

Naše hodnoty
Deti ako lepšia budúcnosť!

Partnerstvo, zodpovednosť, 
transparentnosť.

Solidarita a vzájomné 
porozumenie.

Laurinka rastie ako z vody. 
Je vysoká a ťažšia, čo znamená, 
že bol nevyhnutný čas zaobstarať 
jej nový kočiar. Kočiar, ktorý 
rodina používala doteraz, bol 
sedemročný a pre Laurinku 
už, pochopiteľne, malý. Preto 
potrebovali nový kočiar, ktorý 
by plnohodnotne slúžil všetkým 
Lauriným potrebám.

Nový kočiar má nosnosť až 70 kg a opierka 
hlavy sa dá nastavovať v súvislosti s tým, 
ako bude Laura rásť. Dá sa dobre poskladať, 
je ľahký, má cca 16 kg, je praktický a má 
dobré kolesá. Laurinka dokáže sama prejsť 
maximálne 10 až 15 metrov, preto potrebuje 
mať kvalitný kočiar za každých okolností k 
dispozícii.

Keďže ceny všetkého sa od nového roka 
rapídne zvyšujú, neušli tomu ani pomôcky pre 
znevýhodnené detičky. Poisťovňa prepláca 
len tretinu sumy nového kočiara, preto sme 
v Pierotte opäť neváhali a poskytli rodine 
príspevok na kočiar, aby sa Laurinke lepšie a 
pohodlnejšie cestovalo.

Vďaka vám sme Laurinke pomohli 
novým kočiarom
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PRÍBEH

Spolu s Vami meníme 
detské sny na skutočnosť

NAŠE NOVINKY02
2023

Laure sa aktuálne darí, hrdinsky podstupuje 
všetky potrebné cvičenia a rehabilitácie. 
Dvakrát do týždňa cvičí v regeneračno-
terapeuticko- vzdelávacom centre pre deti 
Svetielko, ktoré sa venuje deťom s ťažkým 
hendikepom. 

Aj tento rok má rodina v pláne s Laurinkou 
absolvovať rehabilitačný pobyt TheraSuit, 
po ktorom robí každý rok obrovské pokroky. 
Rehabilitačné pobyty tohto typu sú pre 
Laurinku kľúčové a nevyhnutné, pretože 
liečba na jej diagnózu neexistuje.
Držíme Laurinke palce na jej hrdinskej 
ceste a pevne veríme, že jej kočiar spríjemní 
presúvanie sa na náročné rehabilitácie a 
cvičenia, ktoré zvláda s veľkou odvahou a 
statočnosťou.

Správa od maminy
„Sme vďační, že sa nám podarilo získať tento 
kočiar pre Laurinku a v takomto rýchlom 
čase. Naši známi čakali na podobný kočiar 
rok. Kočiar potrebujeme na presun Laurinky 
k lekárom či na rehabilitácie. Liečba na jej 
diagnózu neexistuje a rehabilitácia je preto 
nevyhnutná. Cvičí vo Svetielku aj počas roka, 
čo čiastočne hradíme aj z 2% a veľmi nám 
pomáha Pierott, vďaka vám vôbec môžeme 
Laurinke zaplatiť tento rehabilitačný pobyt v 
auguste.“
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Podarilo sa nám objaviť a podporiť 
najmladšieho tenistu Emila

POMÁHAME
V rámci Tenisovej školy Pierott sa 
nám podarilo priviesť k tenisu už 
nemalé množstvo detí, z ktorých 
mnohí sa tenisu venujú aj dnes 
a darí sa im. V roku 2020 sa do 
programu v Prešove zapojil aj 
štvorročný Emil, ktorý sa s tenisom 
veľmi skamarátil. Už ako štvorročný 
vykazoval veľké známky talentu a 
odhodlania, čo sa častokrát u detí 
v takomto mladom veku nevidí. 
Aj po skončení projektu sa Emil 
naďalej venuje tenisu, dnes už ako 
šesťročný.

Emil trénuje poctivo trikrát do týždňa v 
Profitennis Academy v Prešove pod vedením 
trénerov Radky Rešovskej a Tomáša Výrostka. 
Rodičia sa mu snažia zabezpečiť individuálne 
tréningy, pretože tie Emila najviac posúvajú 
vpred. Avšak aj on sám má tieto tréningy 
najradšej. Vtedy cíti od trénera najväčšiu 
pozornosť a sám si uvedomuje, že sa vtedy 
najviac dokáže sústrediť a zlepšovať. Už 
v takomto útlom veku má Emil za sebou 
zopár súťaží a s nimi aj niekoľko ocenení, ako 
napríklad dvakrát tretie miesto v U8 (turnaj 
detí do osem rokov v Prešove), tretie miesto 
v detskom regionálnom Davis Cupe v Levoči 
či víťaz útechy v celoslovenskej súťaži U8 v 
Banskej Bystrici.

Emil je osobnostne veľmi milý, usmievavý a 
zhovorčivý chlapec z ktorého vyžaruje chuť 
do života a láska k športu. Občas si rád zahrá 
aj florbal alebo futbal, avšak najviac k nemu 
prehovára tenis. Rád ho sleduje v televízii, 
pozná úspešných hráčov a učí sa od nich. 
Od rodičov má Emil plnú podporu. Sami sú 
to športovci a preto vedia, aké sú ideálne 
podmienky na to, aby ich syn vedel rásť - 
mentálne i fyzicky. 

Keďže tenis je finančne náročnejší šport, 
snažíme sa v Pierotte podporovať deti, 
ktoré k nemu inklinujú a majú predpoklady 
napredovať. Aj preto nás veľmi teší, že 
môžeme podporovať takého talentovaného 
mladého tenistu, akým je Emil, a to napríklad 
kúpou nových pomôcok či oblečenia. 
Emilov talent budeme mapovať aj naďalej, 
podporovať ho a držať mu palce.

Správa od rodičov
„Vidíme u Emila viditeľnú zmenu každý 
mesiac, kde s trénermi stále integrujú nové 
prvky, cviky a techniku. Napr. takzvané 
osmičky trénoval pred mesiacom, pričom 
tento cvik je náročný aj pre deti od 10 rokov, 
resp. sa zaradzuje až v tom veku. Chceme sa 
zúčastňovať čo najviac turnajov ako to bude 
možné, a rovnako aj cestovať po riadnych ATP 
turnajoch, pretože vtedy má Emil možnosť 
vidieť a pozorovať najlepších tenistov 
naživo. Ďakujeme veľmi pekne Pierottu za 
podporu, keďže deti neustále rastú a obmena 
športových vecí je nevyhnutná ku kvalitným 
výkonom.“

Opäť sa nám 
podarilo podporiť 
v deťoch lásku 
k športu

POMÁHAME

V júni sme deťom opäť rozdávali 
futbalové lopty. Avšak tentokrát nie 
jednotlivcom, ale žiakom základných 
a stredných škôl v Prešove a okolí. 
Takto sa nám podarilo obdarovať 
oveľa väčšie množstvo detí.

Veľmi sa tešíme, že vďaka vašej pomoci sme 
dokázali vytvoriť úsmev na tvárach ďalším 
deťom a dať im do ruky pomôcku, ktorá ich 
rozpohybuje.
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Dary od spoločnosti Spin 
Master nám vyrazili dych

POMÁHAME

Dobrých ľudí, ktorí chcú 
pomáhať, nie je nikdy dosť. 
Preto nás veľmi potešila 
iniciatíva firmy Spin Master, 
ktorá sa rozhodla darovať 
obrovské množstvo hračiek 
deťom, ktoré po nich túžia.

V máji sme na našich sociálnych sieťach 
vyhlásili výzvu, v rámci ktorej sme plánovali 
obdarovať deti úžasnými interaktívnymi 
hračkami. Iniciátorom tejto výzvy bola 
samotná spoločnosť, ktorá tieto hračky 
vyrába a ktorá sa nám sama ozvala s cieľom 
obdarovať tých menej šťastných. 

O akú spoločnosť 
to vlastne ide?
Spoločnosť Spin Master vznikla v roku 1994 
a dnes je jedným z najväčších výrobcov 
hračiek na svete. Je to popredná svetová 
spoločnosť, ktorá vytvára výnimočné herné 
zážitky prostredníctvom troch kreatívnych 
centier záujmu: hračky, zábava a digitálne hry.

To nie je všetko!
Spoločnosti Spin Master sme vďační nielen 
za hromadu skvelých hračiek, ktoré skrz 
Pierott podarovali veľkému počtu detí, 
ale aj za kozmetiku, ktorú sa rozhodli 
darovať mamičkám. Sme vďační za ich 
dobrosrdečnosť, nezištnosť a ochotu pomáhať.

Množstvo úžasných hračiek tak poputovalo 
do rúk svojich nových majiteľov. Hromada 
detí sa vďaka tejto spolupráci môže hrať so 
zábavnými a interaktívnymi hračkami, ako 
sú záchranné hasičské auto, autíčka či rôzne 
plávacie a potápačské pomôcky s motívom 
rozprávky Paw patrol, volejbalové a futbalové 
lopty do vody, plyšové hračky ale aj hračky, 
ako sú kinetický piesok či rubíková kocka.
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TELEFÓN        CALLCENTRUM      E-MAIL

0910 845 055      0911 505 080     info@pierott.com

www.pierott.com

Tenistky Laura a Sofia aj 
naďalej makajú pod vedením 
šikovného trénera Tomáša 
Ševcova  

PRÍBEH

Tomáš Ševcov je tenisový 
tréner, ktorý sa tenisu venuje 
od svojich desiatich rokov. Deti 
začal trénovať pred pätnástimi 
rokmi a podarilo sa mu 
nazrieť na tenis aj za hranice 
Slovenska, a to konkrétne na 
Cyprus. Tomáš je trénerom 
Laury a Sofie – mladých 
talentovaných tenistiek, ktoré 
v Pierotte podporujeme už dva 
roky.

Tomáš spolupracuje s Pierottom približne 
tri roky. S finančnou podporou Pierottu 
uskutočnil tenisové kempy v mestách Košice 
a Prešov, na ktorých si deti mohli zadarmo 
vyskúšať prvé tréningy. 

Lauru a Sofiu trénuje dva roky. Počas týchto 
dvoch rokov sa pod jeho vedením naučili 
základy tenisu, vedia hrať výmeny a pomaly 
začnú skúšať prvé zápasy. Zlepšuje sa u nich 

Aj tento rok deťom rozdávame 
školské pomôcky!

Ako každý rok sme sa opäť rozhodli nevynechať už tradične letné rozdávanie školských pomôcok 
deťom zo znevýhodnených rodín. Ak ste aj vy jednou z rodín, ktorým nákup drahých školských 
pomôcok už teraz spôsobuje nemalé stresy alebo poznáte rodinu / dieťa, ktorému by sa nové 
školské pomôcky veľmi zišli, neváhajte sa do tejto výzvy zapojiť. Výzva prebieha na našich 
sociálnych sieťach Pierott - nezisková organizácia a zapojiť sa môže naozaj každý.

Okamžitá pomoc

Naskenujte kód vo Vašej 
bankovej aplikácii a podporte 
nás ľubovoľnou sumou.

koncentrácia, na pohybe tvrdo pracujú a 
usilujú sa ďalej napredovať. Dievčatá majú 
momentálne osem rokov a pomaly začnú s 
prvými zápasmi.

Podľa Tomáša má na ich progres najväčší 
vplyv ich snaha, koľko tomu sú ochotné 
obetovať, koľko dokážu vytrpieť a sústrediť sa. 
Najlepšou motiváciou pre ne budú zápasy, kde 
sa ukáže, nakoľko sú súťaživé.

Správa od Tomáša
„Som vďačný Pierottu za všetky vysmiate deti, 
ktoré sme mali možnosť spoločne stretávať 
na tréningoch. Na Slovensku ale máme veľa 
šikovných a talentovaných športovcov, ktorí 
by potrebovali podporu ako Laura a Sofia 
a preto verím, že sa nájdu ďalší podobní 
ľudia ako Pierott, ktorí nájdu možnosti, ako 
pomáhať deťom plniť detské sny.“

S Tomášom Ševcovom sme na tému 
Tenis – záujem detí, tenisové podmienky 
na Slovensku a aké rozdiely sú v trénovaní 
detí u nás a v zahraničí rozhodli spraviť 
rozsiahly rozhovor, ktorý nájdete na našej 
stránke www.pierott.com v sekcii Príbehy.


